
SCANDINAVISCHE VERENIGING TWENTE 

                    

STEFANS-HOF, Grotestraat 207 , Borne 

 aanvang 20.00 uur, zaal open 19.30 

                                          Entree niet-leden en introducés: € 4,- 

                       Voor informatie, afmelden, hulp, noodgevallen: tel. 06 15680860 

 

                                            14 maart 2025     

Deze avond wordt de Algemene Ledenvergadering gehouden. 

Na de pauze zal Bob Verschoor een update geven van de verhuizing van 

Kiruna.     

Agenda Algemene Ledenvergadering 2025 

1. Opening  

 

2. Vaststellen agenda en mededelingen  
     

3. Notulen ALV 2024 (zie bijlage) 
 

4. Jaarverslag 2024 (zie bijlage)  
 

5. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 
     Huidige kascommissie: Jan Knol en Erik Wijn (reserve Sip Tol) 

 
6. Financieel verslag 2024 

  
7. Balans en begroting 2025 

 
8. Benoeming bestuursleden 

    Aftredend: Agnes Hobbelink; zij is herkiesbaar. 

    
9. Public Relations 

Website, FaceBook, samenwerking met andere verenigingen en de 
lancering van de nieuwe website. 

 
10. Bijeenkomsten seizoen 2025/2026 

 
11. Rondvraag 

 
12. Afronding en sluiting 
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De verplaatsing van Kiruna 

door Bob Verschoor 

Sinds ongeveer 10 jaar wordt gewerkt aan de verplaatsing van grote delen 

van de Zweedse stad Kiruna. Dit is noodzakelijk geworden omdat de 

bodem door de ijzerwinning instabiel is geworden.  

Sinds 2016 heb ik de stad enkele malen bezocht om voorafgaand aan de 

afbraak foto’s te maken. In 2019 was ik er voor het laatst geweest, nadat 

het nieuwe stadhuis in gebruik was genomen.  

Afgelopen zomer ben ik opnieuw in Kiruna geweest om foto’s te maken 

van het nieuwe stadcentrum in wording. Ook zijn er een aantal historisch 

waardevolle gebouwen van hout verplaatst naar nieuwe locaties. Stenen 

gebouwen kunnen niet verplaatst worden, maar worden afgebroken.  

In een nieuwe presentatie wil ik een beeld geven van deze stad in 

transformatie, het nieuwe stadscentrum begint nu vorm te krijgen en 

overal is volop bouwactiviteit. Hoewel de stad beperkt van grootte is en 

ca. 17.000 inwoners telt, ziet het er naar uit dat zeker nog een tiental 

jaren doorgebouwd zal moeten worden om de vervangende gebouwen te 

realiseren. Onder de omstandigheden van het arctische klimaat is dat een 

buitengewone opdracht. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Stadscentrum met nieuw stadhuis en hotel 

    

 



                                

        Bouwactiviteit nabij het nieuwe stadhuis 

 

                  

 

 

 

 

 

Volgende bijeenkomsten in 2025 

11 april 2025           Lezing over Zweedse kunstenaars door Tineke Jorissen-Wedzinga  

9 mei 2025              Nog nader in te vullen 

 

Natuurlijk alles onder voorbehoud. 


